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پروژه: پروژه مشارکتی خانه 
هوشنگ مرادی کرمانی

یکشــنبه  یکشــنبه  77 بهمن  بهمن 14031403- شماره  - شماره  93159315یکشــنبه  یکشــنبه  77 بهمن  بهمن 14031403- شماره  - شماره  93159315
آزادی 200زن زندانی جرائم غیرعمد

سیدمحمد نقیب، مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران: با همراهی خیران 
۹میلیارد تومان جمع آوری شد و   ۱۵میلیارد تومان   شهرداری تهران و ۷میلیارد هم شورای شهر تهران به آزادی 

زنان زندانی جرائم غیرعمد اختصاص دادند و در نهایت پیگیر آزادی 200زن زندانی جرائم غیرعمد هستیم.

انتقال رشادت ها ی انقلاب و دفاع  مقدس
مجید باقری، معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار تهران: موزه ملی انقلاب اسلامی و دفاع  مقدس، 
موجب انتقال رشادت ها و مجاهدت های قهرمانان ملت در ۸سال دفاع  مقدس شده است. ما در شهرداری تهران 

تمامی تلاش خود را برای بهره وری و کارآمدی هرچه بهتر این مجموعه ملی و ارزشمند انجام خواهیم داد.

رونمایی از حمل ونقل برقی با حضور رئیس جمهور
محسن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار تهران: بسته حمل ونقل عمومی برقی با حضور رئیس جمهور در 
دهه فجر رونمایی می شود. با پیگیری های انجام شده، 2هزار دستگاه تاکسی و ۱۹0دستگاه اتوبوس برقی وارد کشور 

شده است. سعی داریم در آینده تعداد اتوبوس ها را به 2۵00دستگاه و تاکسی ها را به 2۷۵00دستگاه برسانیم.

شهردار با لایحه بودجه به شورا می رود
علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شهر تهران: شهردار تهران امروز )۷بهمن( برای ارائه لایحه بودجه۱404 به شورای 
شهر تهران می آید. علاوه بر آن بررسی لایحه »عوارض صدور مجوز احداث و نصب تأسیسات شهری در سال۱404« 

و گزارش حسابرسی سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران )سال مالی ۱400 تا ۱402( در دستور کار قرار دارد.

در شهر

نیلوفر ذوالفقاری؛ روزنامه نگارایمنی

محمد سرابی؛ روزنامه نگارجهان

صفحه آرا: آرش شاه سمندیصفحه آرا: آرش شاه سمندی

ورود کامیون به خیابان استخر 
ممنوع شد 

 خیابان استخر یکی از معابر اصلی و مبادی ورودی شرق 
تهران است که به دلیل شیب زیاد و مشکلات ترافیکی، 
چند وقت یک باربا وقوع تصادفات منجر به فوت  در صدر 
اخبار حوادث قرار می گیرد .  از این رو مدیریت شــهری با 
همکاری پلیس راهور درصدد  اســت با انجام اصلاحات 
ترافیکی و اقدامات اجرایی، پرونده  تصادفات این محدوده 
را برای همیشه ببندند. جزئیات این طرح و اقدامات را از 
علی محمد کریم پور، معاون حمل و نقل و ترافیک شهردار 

منطقه 4جویا شدیم.

 

نصب گیت  ورود ممنوع
در پرونده های تصادفات مکرر در خیابان استخر،کامیون ها 
متهم ردیف اول هستند. تردد کامیون ها در ضلع شمال به 
جنوب این محور که شیب تندی دارد و بی احتیاطی و گاه 
خواب آلودگی رانندگان آنها تاکنون خسارات بسیاری به 
بار آورده است. از این رو شهرداری با هماهنگی پلیس راهور 
از چندی پیش با نصب گیت هایی در ابتدای ضلع شمالی 
خیابان، مانع از ورود کامیون ها به این محور شده اســت. 
البته برای تردد ماشین های آتش نشــانی و امداد رسانی 
گیت مخصوص امداد و اورژانس جانمایی شده که بتوانند 

آزادانه تردد کنند.

 ساخت میدان شنی تا پایان سال
مدیریت شــهری برای ایمن ســازی  خیابان استخر فقط 
به جانمایی گیت بســنده نکرده اســت. معاونت ترافیک 
شهرداری منطقه 4در راســتای افزایش ایمنی خیابان و 
برای تردد خودروهای سبک که احتمالا دچار نقص فنی 
شده یا در شیب تند خیابان ترمز بریده اند ، اقدام به ساخت 
یک میدان شنی در تقاطع بلوار استقلال می کند. به گفته 
کریم پور عملیات ساخت این میدان به زودی آغاز می شود 

و طبق پیش بینی ها تا پایان سال به بهره برداری می رسد.

کشف جواهرات   تاریخی تهران
تور گردشگری رئیس کمیته گردشگری شورای شهر با بازدید از ظرفیت های ناشناخته شهرری برگزار شد

قبله تهران بــا قدمت 7هزارســاله اش و بناهای 
قدیمی، بــا بقعه هــای متعدد و حــرم معروف 
عبدالعظیم حســنی)ع( و اماکــن گردشــگری 
معروف است. همین موضوع باعث شد که آخرین 
تور گردشــگری پایتخت با حضور رئیس کمیته 
گردشگری شورای اسلامی شهر تهران در منطقه20 
برگزار شود. در این برنامه، جمعی از اصحاب رسانه 
حضور داشتند و منطقه تاریخی چشمه علی، پروژه 
قطب گردشــگری بام ری، کــوه و آرامگاه بی بی 
شــهربانو و بافت محله نفرآباد مقصد این تور بود. 

گزارشی از این بازدید را در ادامه می خوانید.

تغییر نگاه مدیران شهری پایتخت به سرمایه گذاران و 
باز شــدن گره کور پروژه های راکد، اعتماد دوباره بخش 
خصوصی را برای سرمایه گذاری در ساختن شهر جلب 
کرده است. مدیریت شهری در دوره ششــم عزم خود را جزم کرد که پروژه های نیمه کاره 
دوره های قبلی را یکی پس از دیگری به سرانجام برساند. به گفته نوید خاصه باف، مدیرعامل 
سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شــهرداری تهران، با این رویکرد، 19پروژه 
ســرمایه گذاری که تعدادی از آنها قریب به یک دهه به دلایل مختلف بلاتکلیف مانده بود، 

تعیین تکلیف شد و مشکلات دیگر پروژه ها نیز در حال پیگیری است.

تبدیل چشمه علی به فضای تفرجگاهی
چشــمه علی نخســتین مقصد بازدید اســت؛ محدوده ای با قدمت 
بیش از 7هزار سال که نشــانه ای برجســته از تاریخ و تمدن ایران به 
شمار می آید. رئیس کمیته گردشگری شــورای شهر تهران از تبدیل 
محدوده چشمه علی به مرکز تفرجگاهی و برگردان آب به این چشمه 
می گوید؛»از وزیر مربوطه که مدتی هم در شهرداری مسئولیت حوزه 
فرهنگی و اجتماعی را برعهده داشــت درخواست می شود که حتما 
درباره موضوع آب در چشمه علی به ما کمک کنند. شهرداری آمادگی 
دارد که همه هزینه های لازم برای بازگشایی مسیر آب را تقبل کند. این 

همکاری می تواند باعث احیای مجدد این اثر تاریخی شود.«

زیارت و سیاحت
آستان مبارک بی بی شهربانو، چهارمین مقصد گردشگری 
است. بازدیدکنندگان با گشتی کوتاه در محوطه اطراف 
بقعه داخل صحن می روند و علوی درباره این آستان چنین 
توضیح می دهد: »بقعه بی بی شهربانو که در دوره آل بویه 
ساخته و در دوره قاجار مرمت شد، یکی از نقاط برجسته 
گردشگری منطقه20 است. غارهای اطراف بقعه نیز که در 
3دوره تاریخی استفاده شده اند، نشان دهنده غنای تاریخی 
این منطقه هســتند. این بقعه از دیرباز یکــی از مقاصد 
گردشگری و زیارتی تهرانی ها بوده و خانواده ها به صورت 
دسته جمعی به اینجا می آمده اند. با احیای این مکان ها و 
ایجاد امکانات جدید، می توان این تجربه را برای نسل های 

جدید نیز فراهم کرد.«

قطب گردشگری، تفرجگاه جدید پایتخت نشینان
بام ری و پروژه قطب گردشــگری شــهرری، دومین مقصد 
بازدید است. علوی این پروژه را بزرگ ترین پروژه گردشگری 
کشــور می داند و در این باره اینطور توضیح می دهد: »پروژه 
گردشگری منطقه 20 جزو  پروژه هایی بود که در این دوره از 
مدیریت شهری تعریف شد، اما پیشرفت آن به دلایل مختلفی 
ازجمله اختلافاتی که با میراث فرهنگی داشــتیم، کند شد و 
امیدواریم که دوستان کمک کنند و این اختلافات رفع شوند. 
این پروژه 3فاز دارد و با اجرای آن محور امین آباد به بقعه بی بی 
شهربانو متصل می شود. در این پروژه امکانات مختلف در نظر 

گرفته شده است.«

نفرآباد؛ محله ای که متحول شد
در ادامه و آخرین ایستگاه این تور گردشگری، بازدیدکنندگان به محله نفرآباد 
می رســند؛ محله ای که در دوره فعلی مدیریت شهری تلاش شده تا ضمن 
نوسازی، هویت فرهنگی و تاریخی آن حفظ شود. رئیس کمیته گردشگری 
شورای شــهر تهران دراین باره می گوید: »با پیگیری های مداوم و تصویب 
طرح در کمیسیون ماده 5، امروز شــاهد تحولی بزرگ در نفرآباد هستیم. 
این محله که زمانی مخروبه ای بیش نبود، اکنون به یک کارگاه عمرانی فعال 
تبدیل شده و مردم در حال ساخت وساز هستند. مدیریت شهری نیز با اجرای 
پروژه هایی مانند احداث زائرسرا، مسجد و دیگر زیرساخت ها، گامی مهم در 
بهبود وضعیت این منطقه برداشته اســت.« تور گردشگری رئیس کمیته 
گردشگری شورای شهر با بازدید از ظرفیت های ناشناخته شهرری به پایان 

می رسد؛ جایی که به قبله تهران معروف است.

آگاه سازی  مانع از تخریب می شود
کــوه بی بــی شــهربانو مقصــد بعــدی 
بازدیدکنندگان اســت؛ کوه هایی که بخشی 
از میــراث طبیعی و تاریخی تهران هســتند، 
اما به دلیل برداشــت های گســترده در حال 
نابودی اند. رئیس کمیته گردشــگری شورای 
شــهر تهران خطاب به حاضــران می گوید: 
»متأسفانه این تخریب ها نه تنها به آثار تاریخی 
مانند بقعه بی بی شــهربانو آسیب وارد کرده، 
بلکه مناظر طبیعی منطقــه را نیز از بین برده 
است. ما معتقدیم که کارخانه سیمان می تواند 
از منابع دیگری بهره برداری کند و نباید میراث 
طبیعی تهران قربانی منافع اقتصادی شــود. 
آگاه سازی عمومی و ایجاد حساسیت در میان 

مردم، از این تخریب ها جلوگیری می کند.«
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نام پروژه: طرح جامع گردشگری 
شروع پروژه: ابتدای سال ۱403

اتمام پروژه: ادامه دارد
مجری طرح: شهرداری تهران، مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر

 چه کسانی در بازدید حضور داشتند؟
 سیداحمد علوی، عضو شورای اسلامی شهر تهران

 سیدمهدی هدایت، مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران
 امیر قاسمی، رئیس ستاد گردشگری شهرداری تهران

 غلامرضا شنگی، شهردار منطقه20
جمعی از اصحاب رسانه 

 تدوین طرح جامع 
گردشگری در شهرری

رضا شنگی، شهردار منطقه 20:شهرستان 
ری، با قدمت بیش از 7هزار سال، ظرفیت های 
بالای گردشــگری و تاریخی دارد و طبیعی 
اســت که توجه به این میراث کهن در کنار 
گردشگری ازجمله مواردی است که ایجاب 
می کند مدیریت شــهری با همکاری میراث 
فرهنگی اتفاقات خوبی را رقم بزند. همچنین 
طرح جامع گردشــگری این منطقه از سال 
گذشته با همکاری مرکز مطالعات شهر تهران 
و دانشگاه های معتبر آغاز و در ۶ فاز تکمیل 
شده و آماده ابلاغ به منطقه است. این طرح 
به طور ویژه به حوزه های مختلف گردشگری 
ازجمله گردشگری تاریخی و زیارتی پرداخته 
که با مشــورت کارشناســان و پژوهشگران 
محلی، به زودی نتایج آن در اختیار مسئولان 

قرار خواهد گرفت.

 فرصتی برای حفاظت
از هویت تاریخی

نوروز تقی پور، مدیر میــراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشــگری شهرستان 
ری:شــهر ری با آثــار ارزشــمندی همچون 
کارخانه سیمان ری، برج طغرل و آرامگاه شیخ 
صدوق، یکی از غنی تریــن حوزه های تاریخی 
کشور به شمار می آید. کشفیات اخیر ازجمله 
اسکلت 400ساله اهمیت باستان شناسی این 
منطقــه را دوچندان کرده اســت. تلاش های 
صورت گرفته از ســوی دانشگاه شهید بهشتی 
نتایج قابل توجهی داشته و نشان دهنده ضرورت 
ادامه این کاوش ها ســت. همکاری شهرداری و 
اداره میراث فرهنگی در حفظ این آثار تاریخی 
گامی مهم در راستای حفاظت از هویت فرهنگی 

این منطقه است.

نفرآباد،  الگوی موفق بازآفرینی 
شهری با تأکید بر هویت تاریخی 

ســیدمهدی هدایت، مدیرعامل ســازمان 
نوسازی شــهر تهران:نفرآباد به دلیل مجاورت 
با حرم مطهر حضرت عبدالعظیم حســنی و هویت 
تاریخی خــود، یکــی از مهم تریــن محدوده های 
بازآفرینی شهر تهران است. تاکنون 5پروژه خدماتی 
ازجمله زائرســرا، مهدکودک، سرای توانمندسازی 
بانوان و پارک در این محدوده تعریف شده که برخی 
از آنها تکمیل شده و برخی در مرحله اجرا هستند. 
با اقدامات انجام شــده، برخی از ساکنان قدیمی به 
نفرآباد بازگشــته اند و انتظار می رود که این محله 
با تکمیل نوســازی ها و پروژه های خدماتی، هویت 

اجتماعی و تاریخی خود را بازیابد.

کارکرد پل های مکانیزه در 
تقاطع های شلوغ جهان

پله های برقی  که برای پل های عابرپیاده نصب می شوند 
باید در محل های بسیار پررفت وآمد قرار داشته باشند 
تا حجم عابران پیاده را از خیابان به عرشــه پل جابه جا 
کنند. در کلانشهرهای جهان این پله های برقی  اغلب در 
تقاطع های بزرگ شهر و به شکل 4طرفه نصب می شوند و 
در نتیجه آن، عرض خیابان یکسره به  خودرو ها اختصاص 
پیدا می کند. کارکرد مفید پله های برقی در مقیاس انبوه 
مشخص می شود؛ در غیراین صورت هزینه های نگهداری 

از پل عابر بر مزایای ترافیکی غلبه می کند.

پله برقی به ازای فضای تبلیغات
مجموعه پــل مکانیزه عابرپیــاده در یکــی از تقاطع های 
شــهر جورج تــاون در منطقه پنانــگ کشــور مالزی در 
سال2018به دســت یک شرکت خصوصی ســاخته شد. 
شــهرداری جورج تاون در مقابل ســاخت این پل، فضای 
تبلیغاتی آن را برای 25سال به شرکت سازنده واگذار کرد و 
شورای شهر جورج تاون به سازنده اعلام کرده است که باید 
دائما از سالم بودن پله های برقی  مطمئن شود. مردم محلی 
این پل را به نام »هشت پا«  می شناسند. سال 2004پیشنهاد 
شد که روی پل دکه های فروشــگاهی ایجاد شود تا میزان 
امنیت آن افزایش پیدا کند، اما این کار انجام نشد؛ زیرا ممکن 

بود پل تبدیل به یک بازار دستفروشی شود؛ البته شورای شهر 
اعلام کرده است که این پل باید به صورت یک مکان فرهنگی 

و تجاری درآید؛ نه اینکه فقط گذرگاه عابرپیاده باشد.

مراقبت مستمر
سازه اصلی در سال 1993ساخته شــده بود و تعداد زیادی 
پل عابرپیاده ساده عابران را در جهت های مختلف روی یک 
تقاطع پررفت وآمد جابه جا می کردند. پله های برقی  بعدا به 
آن اضافه شــدند که رفاه زیادی برای عابران فراهم کردند و 
به دلیل حذف عابرپیاده از تقاطع، باعث ســرعت بخشیدن 
به حرکت خودروها شــدند، اما ادامه فعالیت پله های  برقی  
نیازمند مراقبت دائمی است. نوسازی پل فقط شامل اضافه 
کردن پله های برقی  نبود، بلکه 4آسانسور هم در 4طرف آن 
نصب شــد و چراغ ها هم با نمونه های جدید عوض شدند و 
دوربین های مداربســته در اطراف آن قرار گرفتند. پل های 
عابرپیاده دیگری هم روی خیابان های شــلوغ جورج تاون 
ساخته شــده اند که مورد اســتفاده عابران قرار می گیرند، 
اما این پل و وضعیت پاکیزگی و کارایــی پله های برقی اش  
توجه عمومی را به خود جلب کرده است. سرقت تجهیزات و 
مخصوصا مدار های الکتریکی مربوط به پله برقی  و آسانسور ها 
باعث خرابی آنها می شود و شرکت ســازنده باید به صورت 

مستمر پله  های برقی  را تعمیر کند.

8هزار نفر در هر ساعت
شــهر دوبی تعدادی از تقاطع هــای پررفت وآمد خود در 
نزدیکــی مراکز خرید را بــه پله برقی  مجهز کرده اســت. 
در تقاطع »مارینا« پل عابرپیاده 4طرفه در ســاعت های 
شــلوغی نزدیک 8هزار نفر را جابه جا می کند. مسیر های 
دوچرخه ســواری هم روی این پل ساخته شــده است. از 
تقاطع شــلوغ زیر این پل در هر ساعت 2هزار خودرو عبور 
می کند و در روز های تعطیل گاهی مســیر بسته می شود. 
تراموا هم هر ۶دقیقه یک بار از ایــن تقاطع عبور می کند و 

چراغ برای رد شدن خودروها قرمز می شود. البته هنوز هم 
عابران پیاده در حال دویدن در عرض چهارراه دیده می شوند 

که در دوبی تخلف محسوب می شود.

کاهش تصادف های مرگبار
از سال 200۶تا ســال 2020تعداد پل های عابرپیاده دوبی 
10برابر شــد و میزان تلفات ناشــی از تصادف با خودرو ها 
7۶درصد کاهش پیدا کرد. طرح ساخت پل های عابرپیاده 
در دوبی تا سال 202۶ادامه دارد. این پل ها مجهز به مسیر 

دوچرخه سواری و توقفگاه دوچرخه هستند.
یک طرح دیگر ســاخت پل های عابرپیــاده در دوبی، برای 
سال های آینده پیش بینی شــده است. در این طرح، عابران 
از سطح پیاده رو با پله برقی به عرشــه پل می رسند. اطراف 
قسمت عرشه با شیشه بسته شده اســت؛ بنابراین می توان 
هوای داخل آن را با استفاده از دستگاه های تهویه به دمای 
مناسب رساند. بخشی از عرشه پل نیز شامل فضایی باز است 
که به آفتابگیر مجهز است. این پل عابرپیاده مکانیزه بزرگ 
در محلی قرار دارد که مراجعان به موزه آینده، مرکز تجارت 
جهانی دوبی، برج های امارات و مرکز مالی بین المللی دوبی، 
از طریق آن به ایستگاه های مترو و شبکه اتوبوس دسترسی 
پیدا می کنند. پله های برقی  اطراف پل باعث می شــود که 

عابران وارد هیچ کدام از سواره روهای اصلی نشوند.
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شناسایی 182فرصت سرمایه گذاری در پایتخت
با استقبال بخش خصوصی، از ابتدای امسال قرارداد 21پروژه کوچک مقیاس در مناطق تهران امضا شد

تمجید شهردار تهران  از ملی پوشان جوان فوتبال
شاگردان حسین عبدی پیش از اعزام به جام ملت های آسیا با شهردار تهران دیدار کردند

 هر منطقه شهری
 باید 20پروژه 

مشارکتی داشته باشد
نوید خاصه باف، مدیرعامل سازمان 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
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و معتقدیم باید در هر منطقه از شــهر 
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تفویض اختیار به مناطق، مشکلات کمتر 
و آیین نامه ها اصلاح شده اند. همچنین 
پنجره واحد سرمایه گذاری ایجاد شده تا 
در زمینه جلب مشارکت سرمایه گذاران 

کمترین معطلی را شاهد باشیم.
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یکی از سیاســت های شهرداری 
تهــران در ایــن دوره از مدیریت 
شــهری حمایــت از تیم هــا و 
ورزشکاران ملی به ویژه رشته های پرطرفدار و موفق فوتبال و کشتی است؛ از 
این رو به تازگی هم تیم ملی فوتبال جوانان پیش از سفر به دوبی برای شرکت 
در اردوی آماده سازی  مسابقات جام ملت های زیر 20سال آسیا در شهر شن 
ژن چین مهمان شهرداری تهران بود و در برج میلاد نشست صمیمانه ای با 

علیرضا زاکانی، شهردار تهران داشت.

خودمان را مدیون این جوانان می دانیم 
چهره های شــاد و خندان جوانان ملی پوش که برخی از آنهــا در لیگ برتر بازی 
می کنند، نخستین موضوعی است که جلب توجه می کند. شهردار تهران، در این 
نشست صمیمانه با اشاره به موفقیت و افتخارآفرینی جوانان ورزشکار ایرانی در 
میادین مختلف ورزشی می گوید: »خدمتی که ورزشکار ما دریافت می کند قابل 
مقایسه با دیگر کشورها نیست، اما غیرت بازیکنان ما به اندازه ای است که زبان، 
قاصر از توصیف آن است و اخیرا هم گوشــه ای از آن را شاهد بودیم. بازیکنان با 
تمام وجود تلاش کردند و پرچم ایران را برافراشته نگه داشتند. ما خود را مدیون 
این جوانان می دانیم و با تمام وجود خدمتگزارشان هستیم و اگر کاستی وجود 

دارد، ما شرمنده ایم.«

مکلف به خدمتگزاری به جوانان هستیم 
ورزشکاران در مراسم از چگونگی ورودشــان به عرصه فوتبال تعریف می کنند و 
در ادامه شهردار تهران با اشاره به توانایی های تیم ملی جوانان برای درخشش در 
رقابت های آسیایی و جهانی، می گوید: »تلاش فدراسیون فوتبال و مجموعه تیم 
ملی جوانان معطوف بر این است که به بهترین شکل در اردو شرکت و افتخارآفرینی 
کنند. به دســت آوردن عنوان جهانی لیاقت این تیم است و امیدواریم این لیاقت 
فعلیت پیدا کند. تمام این تلاش ها و هنرمندی فردی و جمعی با عنایت الهی در 
لحظه ای به ثمر می رسد. ما به این تیم که باعث لبخند ملت است، افتخار می کنیم 
و امیدواریم خدمت بیشتری به این تیم در آینده داشته باشیم. بنده خود و دیگر 

همکاران را مکلف به خدمتگزاری به جوانان می دانم.«

تهران؛ هویت ورزشی و فوتبالی کشور 
موفقیت تیم ها و ورزشــکاران ایرانی باعث ایجاد شادی و نشــاط و امید در جامعه 
می شود؛ این موضوع مورد تأکید شهردار تهران است. او ادامه می دهد: »اگر جوانان 
تیم ملی، تهران را با 9میلیون و700 هزار نفر تحت تأثیر قــرار دهند، اتفاق بزرگی 
خواهد بود. همه کشور در تهران جمع هســتند و تثبیت این موقعیت برای تهران، 
می تواند امکانی را فراهم کند که پایتخت به هویت ورزشی و فوتبالی شناخته شود؛ 
کمااینکه برای کشتی هم می تواند الگو شود، اما در فوتبال به طور ویژه این ظرفیت 
وجود دارد. در کشور بن بست وجود ندارد و می توان مشکلات را حل کرد. جوانان تیم 
ملی می توانند امیدآفرینی کنند و الگو باشند.« شاگردان حسین عبدی، یک روز پس 

از دیدار با شهردار تهران عازم دوبی شدند تا در اردوی تیم ملی حضور یابند.

حمایت شهرداری و شورای 
شهر جای تقدیر دارد

حسین عبدی، ســرمربی تیم ملی 
فوتبال جوانان ایران: از 2ســال پیش 
لطف شهردار و شورای شهر شامل حال 
این تیم شده و شهردار تهران با خضوع و 
خشوع تیم را یاری کردند و هرچه تقدیر 
کنیم، کم اســت. ما می خواهیم جوانانی 
را تربیــت کنیم که پایه گــذار 10 تا 15 
ســال آینده  فوتبال ملی باشــند و البته 
این تیم بتواند به رفــع ناهنجاری ها نیز 
کمک کند. امیدواریــم اعضای تیم ملی 
ســربازان لایق کشور باشــند. ما وظیفه 
خود را انجام می دهیم و جای خواسته ای 
نیست، اما حمایت شهردار و شورای شهر 
از ما به گونه ای بود کــه امیدواریم با این 
حمایت ها بتوانیم از گروه خود صعود کنیم 
و سهمیه جام جهانی را به دست بیاوریم و 

لایق حمایت ها باشیم.

حمایت بی سابقه 
شهرداری از فوتبال

مهدی محمدنبی، نایب رئیس 
فدراســیون فوتبال: درگذشته 
فدراســیون و تیم هــای پایــه و 
بزرگسالان ارتباط قلبی با شهرداری 
نداشــتند، اما با حضور آقای زاکانی 
در شهرداری، ارتباط قلبی خوبی با 
فدراســیون رقم خورده و دلیل آن 
نیت بسیار خوب ایشان برای کمک 
به تیم ملی است. در تیم ملی جوانان 
اراده بسیار خوبی وجود دارد. با این 
همبستگی و اراده محکمی که شکل 
گرفته و حمایت شــهرداری تهران، 
قطعا تیم ملی نتایج خوبی کســب 
خواهد کرد. بازیکنان ما برای پیراهن 
تیم ملی تلاش بسیار زیادی کردند 
و امیدواریم با نتایج خوبی از چین به 

کشور برگردند.

انتقال ایستگاه های بی آرتی در چند 
گام اجرا می شود

رضا شنگی، شهردار منطقه 20: در راستای حذف 
نقاط حادثه خیز و افزایش ایمنــی رفت وآمد، پس از 
انجام مطالعات ترافیکی گسترده، عملیات ایمن سازی 
بزرگراه شــهیدکریمی با جابه جایی ایســتگاه های 
بی آر تی از رفیوژ میانی به حاشــیه ســمت راســت 
آغاز شده اســت. در نخســتین گام، انتقال ایستگاه 
شهیدغیوری به انجام رسیده و ایستگاه های شمالی 
و جنوبی در حال اجراســت. همچنین ایستگاه های 
دیلمان، گذرنامه و معدن نیــز در گام بعدی جابه جا 

خواهند شد.

 امضای تفاهمنامه همکاری میان شهرداری تهران و وزارت ورزش برای حل مشکل استقلال 
و پرسپولیس و واگذاری مالکیت 2ورزشگاه امام رضا)ع( و شهید کاظمی به سرخابی ها 

 کمک به آماده سازی  و آبیاری چمن ورزشگاه آزادی برای مسابقات تیم ملی 

  کمک به مرمت و نگهداشت مجموعه های ورزشی 2باشگاه 
استقلال و پرسپولیس )درفشی فر و کمپ ناصر حجازی(

  ســاخت »هتل فوتبال« کمــپ تیم های ملی فوتبــال که از 
امکانات روز دنیا برخوردار است، توسط شهرداری تهران

  ارائه امکانات ورزشی شهرداری تهران به فدراسیون ها و تیم های ملی مختلف ازجمله کشتی و...

  اعضای
 تیم ملی جوانان تا 
۱2بهمن ماه در اردو 

حضور دارند و سپس برای 
شرکت در رقابت های 

جام ملت های زیر 20سال 
آسیا راهی شهر شن ژن 

چین خواهند شد.

29
فوتبالیست 

تیم ملی 
جوانان در 

دیدار با شهردار 
تهران حضور 

داشتند.

فرخنده رفائیگزارش
روزنامه نگار

سعیده مرادیگزارش
روزنامه نگار

مهدی اسماعیل پورگزارش2
روزنامه نگار

  ایمن سازی بزرگراه شهیدکریمی
 با انتقال ایستگاه های اتوبوس

 اگر این روزها راه تــان به بزرگراه شــهیدکریمی در 
منطقه20بیفتد، حتما می بینید که کارگران مشغول کارند 
تا با انتقال ایســتگاه های بی آرتی این بزرگراه به نقاط 
مناسب، ایمنی تردد در این بزرگراه افزایش پیدا کند. با 
انتقال 4ایستگاه بی آرتی در بزرگراه شهیدکریمی، نقاط 
حادثه خیز در این مســیر حذف و تردد شهروندان برای 

دسترسی به سامانه حمل ونقل عمومی امن تر می شود.

  کدام خط بی آرتی از بزرگراه شهید کریمی عبور 
می کند؟

خط 9، مسیر پایانه جوانمرد قصاب – پایانه لاله

  جا به جایی ایستگاه های بی آرتی چه مراحلی دارد؟
انسداد مسیر، احداث کندرو و عملیات عمرانی جابه جایی

  کدام ایستگاه های بی آرتی منطقه منتقل می شوند؟
گذرنامه، دیلمان، شهیدغیوری و معدن

  هدف از انتقال این ایستگاه های بی آرتی چیست؟
ارتقای ایمنی، کاهش تصادفــات، حذف نقاط حادثه خیز و 

افزایش ایمنی عبور و مرور

 مهم ترین 
حمایت های 

شهرداری تهران از 
فعالیت های ورزشی 

تهران چه بوده 
است؟ 

عنوان پروژه:
قطب گردشگری شهرری

 هزینه پروژه:
 ۵00میلیارد تومان
مساحت: 42هکتار

 مراحل آماده سازی  پروژه:
 3فاز

شروع پروژه: ۱403
پایان پروژه: پایان سال

 وضعیت
 پروژه های 

جاری سازمان 
سرمایه گذاری 

مالزی

پریسا نوری؛ روزنامه نگار
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